
 

Styremøte på Teams 13.04.2021 20.00-22.00 

 

Deltagere: Solveig Strand, Hege Thommesen, Eirin Johansen, Tone Robertsen, 

Birgit Løkken,Gro Tingelstad, Brigitte Brueland 

 

1.Styret konstituerte seg. 

2.Vedtak om fordeling av storcert på utstillingene våre. Agder, Telemark, Trondheim og Østfold får 

storcert hvis vi får tildelt 4. Hvis vi får 5 vil også Oslo og Akershus få.  

3. Vedtak om å lage kalender for 2022. Birgit, Brigitte, Tone og Eirin tar på seg å sitte i juryen. Hege 

tar utsendelse og tar imot innbetaling. 

4. Vedtok å åpne opp for dommeruttalelse i stedet for utstillingsresultat for boxere som ønskes brukt 

i avl. Gjelder foreløpig ut 2021. Dette på grunn av at det har vært og er vanskelig for mange å delta 

på utstilling pga. koronarestriksjoner og mange avlyste utstillinger. Enstemmig vedtatt. Styreleder 

Solveig Strand avstod fra å stemme og vara Brigitte Brueland stemte i stedet. 

Styret diskuterte fordeling av oppgaver. Solveig blir kontakt Boxernytt, Eirin fortsetter som kontakt 

brukshundrådet og Tone utstillingsrådet. 

Møteplaner for våren. Ble enige om et styreseminar en av de to første helgene i mai. Tar kontakt 

med de to varakandidatene for å inkludere dem i planleggingen. Legger resten av møteplanen på 

styreseminaret, men konstaterer at de fleste skal på boxerleiren og vi vil også møtes på flere 

utstillinger utover våren. 

Diskuterte 50milsgrensa for utstilling. Ble enige om å høre med oppdrettergruppa om de har 

synspunkter på om denne bør forandres. 

Diskuterte mulighet for å gi dispensasjons fra kravet om utstillingsresultat for å kunne bruke kuperte 

hunder i avl innenfor avlsreglene. Styret er positive til dette og diskuterer videre hvordan et slikt 

unntak kan formuleres. Bør også evalueres hvert år. 

 


